
Referat fra Afdelingsbestyrelsesmøde afd. 02, den 15.06.2022. 
 
01: Fremmødte: Kenneth, Dorthe  og Conny. 
02. Referent: Conny  
03. Godkendelse af sidste referat: Godkendt. Dog mangles der stadig feed back vedr. Antenneforeningen/ 
DOA ? 
04. Aktiviteter i afdelingen:  
 1. Conny har været til forkvinde/mands møde. Der blev bl.a. diskuteret om evt.  behov/kommende el-
ladestationer i afdelingerne. Ved nybyggede etage/rækkehus boliger er der/vil der blive opsat standere.  
Hvis der er behov for standere her på Søndre Landevej, skal der undersøges og der er nok ampere til 
dækning og til hvor mange enkelt stander. Desuden skal der undersøges om der må opsættes standerne i 
garager/sikkerhedsmæssigt/brand samt om der er et behov for standere. 
Hvis der på et tidspunkt gives ok for opsættelse, vil vi lige gøre opmærksom på, at opsætningen vil  gå 
under råderetsreglerne samt opsætning, nedtagning og servicering står for den enkeltes beboers ansvar og 
regning.  
Punktet tages med på kommende afdelingensmøde i september 2022. 
 Der blev på mødet påpeget, at aftalte arbejdsopgaver mellem beboer og Inspektørafdelingen blev 
struktureret samt beboeren bliver informeret om, hvornår en opgave vil blive udført.  
 
 2. Vedr. Energipriser: Der er indgået en aftale om, at vores el-pris er nu og 5 år frem, 39 øre pr. kvh. 
 
 3. Oversigt over langtidsplanlægning i afd. er pt. ikke modtaget. 
 
 4. Kloaksepareringen ved de sidste 9 boliger: 
Der er pt. ingen dato på opstart samt hvordan forløbet skal ske. 
 
 5. Kommende afdelingensmøde: Den 13 september 2022, kl. 19.30. Der er aftensmad kl. 18.15. 
Vedr. dirigent til kommende afdelingensmøde, der har Ole Strøm fra Organisationsbestyrelsen givet tilsagn. 
 
05. Evt. Intet . 
 
Referent: Conny.  
 
 


